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Podání interpelace ve věci úložiště jaderného
odpadu

vloženo: 29.9.2020, 19.57

O NÁS BEZ NÁS? TO NESMÍME DOPUSTIT!
Úložiště jaderných odpadů je vážná věc!
BOJUJEME PROTI TOMU, ABY O NĚM ROZHODL STÁT BEZ ÚČASTI DOTČENÝCH OBCÍ!

Proto jsem dnes 29.9.2020 podal ve Sněmovně písemnou interpelaci na vicepremiéra Karla Havlíčka, kde se
mimo jiné ptám: Kdy vláda předloží dlouho slibovaný zákon o zapojení obcí do rozhodování, kde má úložiště
být?

A pokládám i zásadní otázku: Proč vláda nehledá alternativy k úložišti, jak se o to snaží jiné státy?
 

Vít Kaňkovský
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